

第15屆 亚洲八大名师成功致富大会 组织、模式、系统

Berjaya Times Square Hotel Kuala Lumpur

【2012年09月21日-23日】

请仔细填写本表格并传真至【Fax: 03-8076 7368】

报名表格

【1】COMPANY DETAILS 公司资料	
COMPANY【公司】:	
ADDRESS 【地址】:	
NATURE OF BUSINESS 【公司性质】:POSITION 【职称】:	
【2】ATTENDANT DETAILS 联络人资料	
姓名【中】:	
I/C 【身份证号码】:	
A] Seat ()位 = RM	
B] Seat ()位 = RM	
【3】 PAYMENT DETAILS 付款方式 PREPARED BY: Mirvvy Teoh 019-343 2	888
【 】CHEQUE 【支票】RM:NO【号码】:BANK【银行】:	
【 】直接汇入: MALAYAN BANKING BERHAD【 A/C 514383517505 】	
A/C Payable To: CANI CONTINUING EDUCATION SDN. BHD.	
【 】CREDIT CARD NO【信用卡号码】:Last 3 digit	
O Visa Card O Master Card BANK【银行】:EXPIRY DATE【截止日期】:	
I authorize CANI Continuing Education Sdn Bhd to charge to my credit card for the above payme	nt.

肯尼继续教育学院 CANI Mega Education Sdn Bhd (835882-V)

No 19 , Jalan Bandar Sembilan Belas, Pusat Bandar Puchong, 47160 Puchong, Selangor, Kuala Lumpur, Malaysia

Tel : 603-8076 8368 / 6568 / 4368

CARDHOLDER SIGNATURE 【持卡人签名】

Fax : 603-8076 7368 Mail: sales@cani2u.com

www.cani2u.com



第15届 亚洲八大名师成功致富大会 组织、模式、系统

Berjaya Times Square Hotel **Kuala Lumpur**

【2012年09月21日-23日】

【4】 COURSE DETAIL 课程事项

日期 Date	Silver Seats	Gold Seats	Platinum Seats	V.I.P Seats	V.V.I.P Seats
原价	RM1,888	RM2,088	RM3,888	RM7,000	RM12,800
优惠价 至 15/9/2012	RM1,288	RM1,800	RM3,888	RM7,000	RM12,800

以下优惠配套至 - 15/9/2012

买 1 张 VVIP Seat	6 张 Silver Seat				
买 1 张 VIP Seat	★★ 3 张 Silver Seat				
买 1 张 Platinum Seat	3 张 Silver Seat 1 张 Silver Seat				
买 1 张 Gold Seat	1 张 Silver Seat				
买 2 张 Sliver Seat	1 张 Silver Seat				
买 5 张 Sliver Seat	3 张 Silver Seat				

肯尼继续教育学院 CANI Mega Education Sdn Bhd (835882-V)

No 19, Jalan Bandar Sembilan Belas, Pusat Bandar Puchong, 47160 Puchong, Selangor, Kuala Lumpur, Malaysia

Tel: 603-8076 8368 / 6568 / 4368 Fax: 603-8076 7368

Mail: sales@cani2u.com

www.cani2u.com



规则与条例 RULES & REGULATIONS



- 【01】一旦完成报名手续和付费后,一律不能以任何理由要求退费或转换其他课程。
 There will be no refund or change of course once payment made.
- 【02】只缴定金者, 请于14日内缴清余额, 逾期者恕不可享有现场优惠价格。
 For participant who only paid the deposit, the balance of the fee must be paid within 14 days. Should fail or late to do so, will not eligible to get the promotion price which provided during the event.
- 【03】敬请把课程余额汇款至

Please bank in the balance of the course fee to :MALAYAN BANKING BERHAD, 户口号码Accounts No. 5143-8351-7505 付兹 Payable: CANI CONTINUING EDUCATION SDN BHD

【**04**】 存款后, 请于银行付款收据上写上姓名和电话号码, 以方便本公司作参考和查核,然后传真至:603-8076 7368。

After bank in the balance of the course fee, kindly write your name and telephone number on the bank-in-slip for reference and checking purpose and fax it to : 603-80767368.

【**05**】如因故无法上课者,可邀请适合课程的他人替代,唯必须于开课前两个星期通知本公司。 如有无故缺席又没通知者,将不被允许要求补课。

Should the participant not manage to attend the course, it is allowed to invite other who suitable for that course to replace the vacant and must inform our company 2 weeks before the course started. If the participant absent without notice, NO strictly replacement class will be provided.

【06】出席者敬请准时出席课程,并全程专心投入上课。 若有违规者,本公司有权终止该人继续上课。

Punctuality and full attention is a must when attending course. Otherwise, our company reserves the right to stop the particular participant to continue the course.

【07】为尊重《肯尼》所有老师的智慧产权,于课程进行当中,不能以任何方式录音和录影。 一经查获,将没收所有器材,及马上被喻终止继续上课。

As to respect the copyright of CANI' speakers, it is not allowed to use any kind of method to do recording during the course. Should any of this case happen, all the equipment will be confiscated and that participant will be stopped from the course.

- 【08】在报名任何一项课程时,报名者必须填妥完整的个人资料。
 All particulars must be filled with utmost knowledge by the participant while register for any course.
- 【09】倘若无法上课或中途退课或临时旷课, 学费将不会被退还。
 Should the participant could not attend the course or need to leave in the mid of the course or last minute absent from the course, there will no refund on the course fee.
- 【10】本公司保有增删任何条文、更改任何课程的日期,时间,地点或流程编排变动的权利, 无须事先通知。

Our company reserves the right to do amendments and changes on the rules and regulations, date, time and venue of the course and arrangement on the schedule without prior notice.

本人	_【I/C 身份证号码:		】同意以上规则与条例。
签名:		日期:	